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Ett enklare sätt att ta del av ansökningarna till föreningsbidrag 
 
De flesta av oss fritidspolitiker har ett yrkesliv och det är utanför vår arbetstid som vi utför 
vårt politikeruppdrag – oftast på kvällar och helger. För dem som är utsedda till medlemmar 
i kommittén för föreningsbidrag, handlar det om att sätta sig in i ansökningarna till 
föreningsbidrag och bedöma vilka som ska får del av dem. Ett ganska digert jobb. 
 
Innan digitaliseringen fick varje medlem i kommittén ansökningarna i pappersform. På 
senare år har ansökningarna skickats ut digitalt så att kommittémedlemmen har kunnat läsa 
dem när det passat hen bäst. 
 
I år har samtliga ansökningar samlats plastfickor i en (1) pärm med följande begränsningar: 
- pärmen finns endast tillgänglig på förvaltningen under vissa tider, främst dagtid 
- när kommittémedlem tar sig till förvaltningen för att läsa ansökningarna, riskerar hen att 
behöva sitta och vänta ifall pärmen är upptagen av annan  
- handlingar i plastfickor i en proppfull pärm är svåra att ta del av och få en översikt över 
- man kan inte göra noteringar på ansökningarna 
 
Skälen som angetts till att förvaltningen beslutat om handlingar i en enda pärm är  
- att det inte går att lägga upp dokumenten på t ex Meeting plus då de är för tunga 
- att det skulle ta väldigt lång tid att skanna in dokumenten 
- att sekretessen är mycket viktig och därför en fördel att ha dokumenten på endast ett 
ställe. 
 
Vi skulle ändå önska att förfarandet ändras till nästa år så att handlingarna skickas digitalt till 
de som ingår i kommittén för föreningsbidrag. Det finns fungerande lösningar för stora och 
tunga dokument i exempelvis Stadsbyggnadsnämnden för deras handlingar. Vi har förståelse 
för att det kan ta tid att skanna dokumenten, men det kan för några kommittémedlemmar 
vara svårt att överhuvudtaget ta sig till förvaltningen och pärmen på tider den är tillgänglig. 
Om handlingarna skannas in direkt vid ankomst torde arbetsbördan bli utspridd över tid och 
inte så betungande. Och angående sekretessen tar vi del av känsliga ärenden inom andra 
områden. Men kanske viktigast av allt: att ha handlingarna så pass svårtillgängliga försvagar 
den demokratiska processen. 
 
 


